
Referat til bestyrelsesmøde mandag den 1/11 2021 kl. 19.00 i Rytterstuen 
 
 

1) Mødedeltagere: Mia, Lisbeth, Jeanett, Karen, Suzanne, Lea, Michelle, Birgitte 
 
 

2) Afbud fra: Maria 

Ordstyrer: Birgitte  

Referent: Birgitte 

3) Godkendelse af dagsorden. Godkendt  
 
 

4) Godkendelse af referat fra sidste møde.  Godkendt 
 

5) Michelle: Ormekur. Der bliver stillet en spand med ormekure til alle heste.  
Lea orienterer personale om bedre procedure for korrekte doser til alle heste.  
 

6) Michelle: Status på ridehus. Mia orienterer og skriver til Mette at der skal ligge en status 
på hjemmesiden.  
 

7) Michelle: Status på J1. Skubbet til næste møde.  
 
 

8) Karen:  På rådsmødet for Distrikt 3 deltog Karoline Kjemstrup fra DRF. Hun kan bl.a. 
hjælpe klubber med at få flere frivillige og med at udnytte hestekapacaciteten bedst 
muligt. Hun tager rundt til klubberne og jeg tænker at vi kan bruge hende ifb. med 
processen med det nye ridehus.  
Karen aftaler et møde med hende.  
Karen fortæller om et godt møde og om de tilbud distrikt 3 har.  
 
Mia har søgt DIF puljen til barrierren.  
 
 

9) Lisbeth: Sadel June og Diva.  
Oplysning: Junes sadel kommer på fredag, Divas sadel skal laves.   
 

10) Lisbeth: Fluer i stald. Info.  
 

11) Lisbeth: Spring tirsdag.  
Lisbeth vil ikke længere være med som koordinator.  
 
 

 
 



 
 

12) Nyt fra udvalg  
 

 
 
a. Økonomiudvalg: status: Klubmodul udfordringer. Mia og Lisbeth arbejder på det.  
 

 
b. Sponsorudvalg: Mia har søgt penge til barrierren til det nye ridehus. DIF puljen.  

 
c. Stævneudvalg. Lige afholdt C stævne- Meget ros til nyt ridehus. Tjente godt på det.   

Der mangler B stævne skrivere den 20/11.  
                 
 
d. Opstalderudvalg: Vi søger nye ponyer som opstaldere.  
 

 
e. Hjælperudvalg. Lidt svært at få dem til at tage hinandens vagter. Der er lige kommet 2 

nye.  
 

f. Nyt fra Driften/personale: intet nyt.  
 

g. Rideskolen: Himmelev ridtet var en succes. Halloween fodring også en succes.  
 

 
h. Nyt Ridehus: se tidligere punkt.  

 
 
 

13) Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3.(De ansvarlig for området fremlægger, hvis der er nyt 
siden sidste møde) 

 
 
 

14) Evt. (Indkomne forslag behandles her og alt hver der vedrører udvalgsemner videresendes til 
disse for sagsbehandling.) 
 
 
 

15) Næste møde.  


